
Podnet  č. 116/2022   
 

 

23. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
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Tomko: 

Ozvučenie na cintoríne pri hrobe, keď je pietny akt. On má predstavu, nejaký mikrofón 

a nejaké ozvučenie, ktoré by počuli aj pri hrobe pozostalí, aby to bolo trošku dôstojnejšie.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka ozvučenia na cintoríne, s touto požiadavkou zatiaľ zo strany  cirkvi sme sa 

nestretli. Vieme, že ozvučenie aj tu v meste Trebišov je riešené podmienkami aké poznáme, to 

znamená nejaké špeciálne zosilňovače nie sú k dispozícii kňazovi, ani to nepožadovali, keďže 

má to nejaký charakter ten pietny akt, ale riešilo sa ozvučenie priamo zvonice alebo zvonenia 

tak, aby tá požiadavka, ktorá tu bola, pred niekoľkými mesiacmi bola naplnená, aj sa 

zrealizovala. Takže je to podnet, budeme sa tým zaoberať.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- TS mesta 


